
College informatiebrief 

 

Onderwerp: mededelingen vanuit het college 

 

Datum:  30 oktober 2015 

 

 
 

 

Portefeuille T.C.C. den Braanker 

 

 

Onafhankelijk onderzoek gezondheidsrisico's emissies PFOA DuPont 

 

Zoals u bekend is hebben wij Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland onder andere verzocht om een 

onafhankelijk onderzoek te starten naar de gezondheidsrisico's als gevolg van de emissies van 

PFOA bij DuPont. Afschrift van deze brief is ook verzonden aan het ministerie van I en M. Zoals 

blijkt uit de bijgevoegde beantwoording van Kamervragen van PvdA en SP heeft dit verzoek 

gehoor gevonden bij de Staatssecretaris van I en M. Het doet ons deugd dat de Staatssecretaris  

heeft besloten om het RIVM te vragen een onderzoek voor te bereiden. Daarin moet worden 

uitgezocht welke concentraties PFOA naar lucht en water zijn uitgestoten/geloosd en een risico 

inschatting te maken van eventuele gezondheidseffecten. 

Over de beantwoording van onze vragen die wij aan de provincie hebben gesteld zullen wij u nader 

informeren zo spoedig mogelijk nadat wij van de provincie bericht hebben ontvangen.  

 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 

De secretaris,                     De burgemeester, 

 

 

 

 

H.F. van Breugel               drs. A.P.J. van Hemmen  

 

 

 

 

Bijlagen: 

1. Brief Ministerie I en M beantwoording Kamervragen fractie PvdA 

2. Brief Ministerie I en M beantwoording Kamervragen fractie SP  


